
 

 

 

  

 

Protokoll 2019-04-11 

 

Närvarande: Herbert Eriksson, Bosse Melvås, Linda Claesson, Sauli Hakkarainen, 
Gunnar Andreasson, Mathias Lennartsson, Anders Glemfelt 

§1 Mötet öppnas 

§2 Genomgång av föregående protokoll 

- Fortfarande några saker kvar att åtgärda.  

- Swish är nu fixat, nummer ska sättas upp i gymmet med instruktion kring 
information (namn + gym test) 

- Fönstermoduler är nu hämtade, 15 st + 1 st med dörr. Ska undersöka om de 
går att använda för att bygga sekretariat.  

- Batterier är utbytta. 

§3 Ekonomi 

- Ekonomin är fortfarande god. Bokslut är klart och lämnat till revisor. Vi har 
ett underskott som beror på underhållskostnader under 2018.  

- Finns utrymme för kostnader för bommar och även utvändig målning om så 
beslutas.  

- Vi har tecknat nytt avtal med Länsförsäkringar samt ytterligare två 
försäkringar med bland annat styrelseförsäkring.  

- Förrättning av markupplåtelseavtal är avslutad.  

§4 Uthyrning och arrangemang 

- Finns en del kommande bokningar för evenemang. I övrigt flyter det på.  

§5 Gymmet 

- Service på gymmaskiner är ännu inte gjord, tidigare kontakt har slutat. Nya 
försök att boka service. 

- Fortfarande en del kvar att åtgärda sedan förra mötesprotokollet.  

- Fungerar bra i övrigt.  

§7 Vaktmästare i snitt 2 h/vecka.  

- Genomgång av checklista för fastighetsskötsel. Yvonne har bra koll och 
noterar upp vad som behöver göras av vaktmästare.  



§8 Plan årsmötet 

- Offerter på målning av Allhallen, det har kommit in två redan och en 
ytterligare väntas innan årsmötet.  

- Mat är beställd på Bechamel. 

- Genomgång av arbetsplanen. 

- Ekonomin är klar och överlämnad till revisorer. 

- Verksamhetsberättelse görs av Caroline. 

- Diskussion kommer att lyftas kring målning av Allhallen, ideellt eller köp av 
tjänsten? Om vi får in alla offerter bör de skickas till alla medlemsföreningar 
inför årsmötet.  

§9 Övriga frågor 

- Vi har ännu inte fått svar från kommunen angående del av kostnaden för 
bomsystem, Anders kollar upp. Kommunen kan betala del av fast inredning 
medan vi tar kostanden för rörlig inredning.  

- Gräsklippare finns inköpt, ungdom kommer att sköta klippning.  

- Uppdatering av wifi i Allhallen, vi har börjat kolla upp olika alternativ och 
begärt offerter.  

- Storstädning BIF 4 maj. Byta resterande lysrör då, uppdatera sponsortavlor.  

- Vi har gamla gymmaskiner som vi ska försöka sälja.  

- Vi har sarg stående, ska kolla med skolan om de vill ha för att spola is, 
annars slänger vi den.  

- Gamla lysrör ska köras till återvinningen i Fristad.  

§10 Nästa möte 

- Konstituerande efter årsmötet.  

 


